
Zapisnik
s 3. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 1. srpnja 2021. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: 1. mr.sc. Goran Kolaric, predsjednik UV
2. prof . dr.sc. Ozren Pola5ek, dlan UV
3. doc. dr.sc. Damir Kovadic, dlan UV
4. dr. sc. Mladen Soli6, dlan UV
5. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV

Ostaliprisutni: -...dr.sc. Zivana Nindevii Gladan, pristupnica natjedaju za izbor
ravnatelja
- dr. sc. Nedo Vrgod, ravnatelj Instituta
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica Instituta

Predsjednik Upravnog vije6a mr. sc. Goran Kolarii otvorio je siednicu Upravnog vijeca u I l:30
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vije6e usvojilo je sljedeci

Dnevni red

l. Usvajanje Zapisnika s 2. sjednice Upravnoga vijeca od 12. svibnja 2021.
2. Predstavljanje prijedloga programarada i vodenja Instituta pristupnice natje(,aju za

imenovanj e ravnatelj a/ice

3. Razno

Ad r)

Upravno vijeie usvojilo je Zapisnik s 2. sjednice Upravnog vijeda od 12. svibnja 2021.

Ad 2)

Pristupnica natjedaju za imenovanje ravnatelja/ice Instituta dr.sc. Zivana Nindevid Gladan
prezentirala je Prijedlog programa rada i vodenja Instituta za oceanograhju i ribarstvo za
mandatno razdoblje 2021.-2025. godine.

Predsjednik Upravnog vijeca zahvalioje pristupnici na izlaganju i otvorio raspravu.

Prof. PolaSek pohvalio je prezentaciju i program pristupnice, te najavio da 6e imati prijedloga
za realizaciju ili nadogradnju istog, no u ovom trenutku je zadovoljan predloZenim smjerom
vodenja Instituta.

Doc. Kovadi6 dao je komentar na izlolenu tzv. "obrnutu piramidu" zaposlenika u znanosti te
postavio pitanje vezano uz planove za poboljSanje strukture znanstvenika, na Sto je pristupnica
odgovorila da je upravo zapoSljavanje mladih istraZivada cilj 3. njenog programa.

Dr.sc. Solic istaknuo je problem koeficij enata za ostvarivanje navedenog cilja.
Dr.sc. Grubi5ic postavio je pitanje na koji nadin pristupnica planira pobolj5ati strukturu
znanstvenika, konkretno kako planira omoguiiti napredovanje mladim istraZivadima ukoliko
Institut nema dovoljno koeficijenta za zapoiljavanje istih na teret sredstava proraduna, na Sto je
odgovorila da zapoSljavanje planira na teret sredstava institucije: prijavljivanjem na
kompetitivne medunarodne i nacionalne znanstvene projekte.



Na upit doc. Kovadiia kako planira osigurati financiranje odrLavanja opreme Instituta,
pristupnica je na primjeru elektronskog mikroskopa koji je kupljen u okviru projekta njenog
Laboratorija pojasnila da se servisiranje osigurava na teret projekata zapotrebe kojih se isti
koristi, te je to praksa koji planira nastaviti kako bi se optimalno koristila i odrZavala oprema
Instituta.

Vezano uz ideju pristupnice o zakljudivanju granskog kolektivnog ugovora za ,,pomorce u
znanosti" dr.sc. Grubi5i6 je upitao da li se ista odnosi na sve zaposlenike na brodovima u sustavu
znanosti, na Sto je odgovorila da bi njena inicijativa i5la u tom smjeru.
Predsjednik Upravnog vije6a zakljudio je raspravu, joS jednom zahvalio pristupnici na
prezentaciji i najavio je 6e o rezultatima nadedaja biti obavije5tena u zakonskom roku, odnosno
u ponedjelj ak 5.7.2021.

Ad 3)

a) Ravnatelj Instituta obavijestio je dlanove Upravnog vijeda da je proveden postupak javne
nabave i da uskoro zapodinju radovi renovacije tzv. ,,Zvonari6eve kuie" i uredenja laboratorija
u okviru projekta Argos koji se planiraju zavr5iti do kraja godine.

Na upit predsjednika Upravnog vijeia o kojem se iznosu radi, ravnatelj je odgovorio da se radi
o oko 1.500.000,00 kuna, da je u Planu nabave navedeno 1.300.000,00 kuna, ali su osigurana
sredstva. Predsjednik Upravnog vijeia upozorio je da je potrebno provjeriti je li isto navedeno
u Financijskom planu te po potrebi pripremiti rebalans Financijskog plana.

Na upit predsjednika Upravnog vijeia je li dobivena suglasnost Ministarstvazazakljudenje
ugovora, ravnatelj je odgovorio daje dobivana suglasnost zazakljtdenje ugovora Interreg Italy-
Croatia ARGOS u kojoj je je navedeno da 6e se iznos utroSiti na uredenje laboratorija. Na
upozorenje predsjednika UV ravnatelj je izjavio da 6e kompletnu dokumentacijuzazakljudenje
konkretnog ugovora pripremiti Upravnom vije6u i Ministarstvu zaodobrenje.
b) Ravnatelj Instituta upoznao je dlanove Upravnog vije6a sa problematikom poslovanja
Instituta vezano tz realizaciju Zakljudka Gradonadelnika grada Splita temeljem kojeg je
odobreno samo 50 parkirnih mjesta zazaposlenike Instituta od do sada izdanih 120 vinjeta, a
nisu predvidene vinjete zaparkiranje gostiju niti dostavu na Institut koja je iznimno dozvoljena
do 9:00 sati i uz najavu od24 sata. Uprava Instituta intenzivno radi na rjeSavanju ovog pitanja
kroz pregovore sa nadleZnima u gradu Splitu i Park-Sumi Marjan.
c) Ravnatelj Instituta obavijestio je dlanove UV da su donesene prve dvije prvostupanjske
presude temeljem tuZbi zaposlenika za isplatu razlike plaie od 6oh, a tro5ak kojih iznosi oko
30.000,00 kuna, te je zatraZio mi5ljenje dlanova UV da li da se plate tro5kovi obzirom da
ulaganje Lalbeizgledno pove6ava ukupne tro5kove spora.

Predsjednik Upravnog vije6a zatraLioje da se sadeka uputa Ministarstva o navedenom pitanju.

Sjednica je zakljudena u 12:30 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

u Splitu, l. 7 .2021.

Broi:50112121


